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In 2021 hadden we meer activiteiten, omdat de coronapandemie gelukkig 
aan het afnemen was. 

Vorig jaar hebben we paspoorten voor onze honden geregeld, en dit jaar 
hebben we hun bloedtesten voor rabiësantistoffen naar het Wageningen 
Bio-Veterinary Research Laboratorium in Lelystad gestuurd. Dit 
laboratorium is gecertificeerd om rabiës titertests uit te voeren. We zijn dit 
jaar met hen gaan samenwerken om de honden voor te bereiden op hun 
transport naar Nederland. De resultaten van meer dan 10 honden waren 
uitstekend. Voordat we deze stap ondernamen, hebben we alle benodigde 
vaccinaties uitgevoerd, en we hebben dit hele proces zelf gefinancierd. 
Nadat de rabiës titertests zeer goede resultaten lieten zien, moesten alle 
honden drie maanden in quarantaine blijven.






Dit jaar zijn we er trots op dat we 
zes honden uit Azerbeidzjan naar 
hun nieuwe thuis konden brengen. 
Eén van hen, Grace, woont nu in 
het Verenigd Koninkrijk, terwijl de 
andere honden in Nederland zijn 
geplaatst.




Ook Mila, een tripod, 
was één van de geredde 
honden. Mila werd als 
puppy in Baku 
gevonden nadat ze door 
een auto was 
aangereden. Haar poot 
hing los, en een 
vriendelijke familie in 
Nederland bood aan te 
helpen haar naar 
Nederland te brengen. 
Na haar operatie, 
waarbij haar poot 
moest worden 
geamputeerd, wordt 
Mila nu liefdevol 
opgevangen door 
Leyla, de oprichter van 
onze organisatie.



We hebben ook een familie van Duitse 
Staande Draadhaar-honden naar 
Nederland gebracht: moeder Matilda 
en haar twee dochters, Maisie en 
Daisy, die we eerder in Azerbeidzjan 
hebben gered. We hebben Matilda 
gered toen ze zwanger was van haar 
pups, die vervolgens in ons asiel zijn 
opgegroeid. Ze wonen nu allemaal 
gelukkig in Nederland.





Naast deze inspanningen hebben we dit jaar twee keer naar Azerbeidzjan 
gereisd om alles persoonlijk te controleren, waaronder het regelen van alle 
documenten. Het bijhouden van bloedtesten, facturen en andere 
belangrijke papieren is een essentieel onderdeel van het proces. Honden 

naar Nederland brengen is een lange, vermoeiende en dure procedure, 
vooral omdat we een kleine organisatie zijn en veel tijd besteden aan het 
vinden van adoptiefamilies. Desondanks zijn we trots op het feit dat we in 
2021 zes honden hebben kunnen helpen.



De donaties die we ontvangen, komen voornamelijk van vrienden en 
familie, maar ook van mensen die ons op Instagram volgen. Hoewel de 
donaties nog niet groot zijn, hopen we dat ze in de toekomst zullen 
groeien. We hebben dit jaar ook geld besteed aan het kopen van 
halsbanden, riemen en speelgoed voor de honden, die we uit dierenwinkels 
in Nederland hebben gehaald en naar Azerbeidzjan hebben gebracht.



Hoewel dit jaar vooral gericht was op het vinden van adoptiegezinnen voor de 
honden, hebben we ook het bewustzijn rondom onze organisatie vergroot. We 
hebben geen fondsenwervende campagnes georganiseerd, maar we zijn 
begonnen met het gebruik van Buckaroo, zodat mensen via onze website 
donaties kunnen doen met iDEAL en PayPal.


